
Protokół Nr  9 

z IX Sesji Rady Miejskiej w Ulanowie 

odbytej w dniu 30 października 2015r. 
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W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, jak w załączonej liście obecności oraz zaproszeni 

goście. 

Porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z VII i VIII sesji Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta o pracy w okresie między sesjami.  

4. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2014 rok.   

5. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian                          

w budżecie gminy i miasta na 2015r. 

6. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przejęcia drogi 

powiatowej Bieliny – Rudnik.  

7. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy i Miasta Ulanów których właścicielem                          

lub zarządzającym jest Gmina i Miasto Ulanów oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków. 

8. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony 

przyrody – pomnika przyrody żywej. 

9. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony 

przyrody – pomnika przyrody żywej. 

10. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników: 

a/ zapoznanie z regulaminem głosowania, 

b/ wybór Komisji Skrutacyjnej, 

c/ przeprowadzenie głosowania, 

d/ ogłoszenie wyników głosowania.  

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12.  Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.1 

                                                                                                                                                                                                                                                                   

IX Sesję Rady Miejskiej w Ulanowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Edward 

Małek. Przywitał wszystkich obecnych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada jest 

władna podejmować wiążące uchwały. 

Ad.2. 

Protokoły z VII i VIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej wyłożone były do wglądu. 

Przewodniczący poddał go pod głosowanie. Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie.  



Ad.3. 

Burmistrz Stanisław Garbacz udzielił informacji o pracy w okresie między sesjami. 

Okres ten był bardzo pracowity. 

- wyjazdy do Rzeszowa, Niska, Stalowej Woli 

- wyjazd z panem Starostą na Dożynki Województwa Podkarpackiego do Rzeszowa oraz 

Dożynki Prezydenckie które odbyły się w Spale. 

- wyjazd z wieńcem dożynkowym wykonanym przez Stowarzyszenie „Trzy Kurzyny”                          

do Pałacu Prezydenckiego. 

- odbyła się kampania zebrań na terenie całej gminy (podział funduszu sołeckiego) 

- udział w Turnieju Sołtysów w Bielińcu, festiwalu piosenki dziecięcej, spotkaniu po 

pielgrzymce do Częstochowy w Dąbrowicy, 

- inwestycje: 

Wykonano dwie drogi w Bukowinie, ulicę Wólka Tanewska- Jeziórko, zakończono prace przy 

Kapliczce w Wólce Tanewskiej, wykonano bariery ochronne Bieliniec – Kępa Rudnicka. 

Dobiegają końca prace przy boisku sportowym w Kurzynie. 

- przetargi: 

odbył się przetarg na drogę w Dąbrówce i w Kurzynie oraz drogę rolniczą Dąbrówka – Ruda. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał pana wicestarostę Adama Macha. Następnie pan 

Burmistrz, Wicestarosta oraz Przewodniczący Rady złożyli podziękowania pani Agnieszce 

Budzyńskiej prezes stowarzyszenia „Trzy Kurzyny” za wykonanie pięknego wieńca 

dożynkowego, który został przewieziony do Pałacu Prezydenckiego.    

Pan wicestarosta zapoznał radnych z zamierzeniami które zostały zaplanowane w projekcie 

budżecie powiatu na rok 2016.                                                       

Ad.4 

Informacje dotyczące złożonych oświadczeń majątkowych za 2014 rok przedstawili 

Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Burmistrz Gminy i Miasta Ulanów.   

 

Ad. 5 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy 

i miasta na 2015r. 

Projekt uchwały omówiła i odczytała skarbnik gminy pani Alicja Kazanecka.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. Uchwała została podjęta jednogłośnie.                                                                                            

 

Ad. 6 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przejęcia drogi powiatowej Bieliny 

– Rudnik.  



Pan Burmistrz udzielił stosownych wyjaśnień dotyczących projektu uchwały. Przewodniczący 

Rady odczytał projekt i poddał pod głosowanie. Uchwała została podjęta jednogłośnie.                                                                 

Ad. 7 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy i Miasta Ulanów których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina i Miasto Ulanów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Projekt uchwały omówił Pan burmistrz Stanisław Garbacz.  

Uchwałę podjęto jednogłośnie.                                                                 

Ad. 8 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody 

– pomnika przyrody żywej. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

                                                              

Ad. 9 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody 

– pomnika przyrody żywej. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

Ad.10 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników: 

a/ zapoznanie z regulaminem głosowania: 

Przewodniczący Rady zapoznał radnych z regulaminem głosowania w wyborach ławników                   

do sądów powszechnych w wyborach na kadencję od 2016r. do 2019r.  

b/ wybór Komisji Skrutacyjnej: 

Została wybrana komisja skrutacyjna w składzie: 

Przewodnicząca – radna Anna Dziechciarz-Mruk 

Członek – radna Wioletta Otto 

Członek – radny Kamil Chmielowski 

c/ przeprowadzenie głosowania: 

Członkowie Komisji Skrutacyjnej przygotowali karty do głosowania do wyborów ławników           

do Sądu Okręgowego w Tarnobrzegu. 

Następnie Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania w wyborach na ławnika                

do Sądu Rejonowego w Nisku. 

d/ ogłoszenie wyników głosowania.  

Po przeprowadzeniu tajnego głosowania komisja skrutacyjna ogłosiła wyniki. Ławnikiem                    



do Sądu Okręgowego została wybrana pani Małgorzata Piwowar.  

Po przeprowadzeniu tajnego głosowania ławnikiem do Sądu Rejonowego w Nisku został                    

pan Ryszard Dziechciarz.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

              

Ad. 11 

 

 Wolne wnioski i zapytania. 

Radna Anna Dziechciarz – Mruk podziękowała za wykonanie placu zabaw w Ulanowie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zostały wykonane dwa odcinki drogi w Bukowinie                      

za które w imieniu mieszkańców serdecznie podziękował.   

 

Ad. 12 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady IX Sesji Rady Miejskiej w Ulanowie. 

 

Protokołowała: 

 

 


